

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302209130	APTIV	9	08-08-2014	MIPS Technologies, Inc. 955 East Arques Avenue, Sunnyvale, California 94085-4521, UNITED STATES	MARKS & CLERK Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam HONG KONG
302595727	CON i beauty	3	23-05-2014	林燕雪 中國台灣省 台中 市西屯區 櫻城一 街 29 巷 10 號	偉成國際專利商標事務所 香港 九龍彌敦道 430 號 彌敦 商務大廈 13 樓 A 室
302888614	TODBI	18, 35	26-09-2014	FYD HONG KONG COMPANY LIMITED FLAT/RM B, BLK 2, 21/F, VIGOR INDUSTRIAL	TrademarkCN. Co. Ltd. B1k. A, 4/F, Granville Building, 14 Granville Road, T.S.T., Kowloon, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 608 公布日期 Publication Date: 28-11-2014

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

BUILDING, 49-53 TA CHUEN PING STREET, KWAI CHUNG, NT, HONG KONG

302931750



09-05-2014

吳核 江西省南昌市南昌 縣 白虎嶺林場茶 房隊 15 號 洲鼎秘書有限公司 香港 新界葵涌葵昌路 26-38

省冷 新乔癸湘癸昌岭 20-38 號 豪華工業大廈 23 樓 B07 室

302999378



24-10-2014

BONGRAIN S.A. 42 RUE RIEUSSEC, 78220 VIROFLAY, FRANCE BAKER & McKENZIE 14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE, 10 HARCOURT ROAD,

HONG KONG

303034151



24-10-2014

SK (GOLD TASTE)
LIMITED
FLAT/RM 702,
7/F, THE CENTRE
MARK, 287-299
QUEEN'S ROAD
CENTRAL,
CENTRAL, HONG

Conpak Intellectual
Property Limited

Rooms 05-15, 13A/F, South Tower, World Finance Centre, Harbour City, 17 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HONG KONG

303049939

ROCKWOOD LITHIUM 1

05-09-2014

Rockwood

KONG

Specialties Inc. 100 Overlook

Center

Princeton, NJ 08540 UNITED STATES Deacons

5th Floor Alexandra House, Central HONG KONG